



British Embassy
Beijing



Intellectual
Property
Office

Tom Duke
Senior Intellectual Property Liaison Officer
British Embassy Beijing



Tom Duke has been the UK's intellectual property attaché to China since December 2011, based in the British Embassy, Beijing. Tom is part of the UK Intellectual Property Office's international IP attaché network, which includes attaché postings to India, Brazil and South East Asia.

IP attachés help to build relations with the governments of host countries to understand and actively engage with IP policy makers. The network has significantly increased the level of support available for UK businesses operating within these important markets.

Tom works alongside UKTI, the British diplomatic network, and UK and EU-level industry associations and projects to ensure that UK stakeholder IP concerns are addressed and smoothly integrated into bilateral policy discussions.

Prior to joining the embassy, Tom was Director responsible for the IP Centre at the EU Chamber of Commerce in Seoul, South Korea. In Korea, Tom designed and implemented government engagement programmes on IP on behalf of European companies, and launched projects to enhance regional cooperation on IP enforcement.

Tom has lived and worked in the region for ten years and speaks fluent Mandarin Chinese and Korean.



British Embassy
Beijing



Intellectual
Property
Office

杜涛
高级知识产权官员
英国驻华大使馆



杜涛先生自2011年12月起在英国驻华大使馆担任英国驻中国高级知识产权官员。该职位隶属于英国知识产权局的专员网络，此网络目前分布于印度、巴西和东南亚等国。

知识产权专员通过与当地政府建立联系，帮助其了解并参与知识产权政策制定。专员网络也会为英国企业在这些重要市场的运作提供进一步支持。

杜涛先生与英国贸易投资署、英国外交网络、英国及欧洲的多个行业协会和项目等密切合作，顺利解决了多个英国知识产权问题，并将其融入到了中英的双边政策探讨当中。

来到英国驻华大使馆之前，杜涛先生曾任欧盟商会驻韩国首尔知识产权中心的主任，以欧洲企业代表的身份设计并实施了政府参与知识产权事务的项目，并启动了一系列增强区域性知识产权合作的计划。

杜涛先生在知识产权领域已有10年的工作经历，能够以流利的普通话和韩语进行交流。